

– Gulu and Hirst –

Strategic Planning | Advertising | Rebranding | Recruiting | Educating



“China is not complicated. You may be simply using the wrong channels to advise your team.”

Sandra Rweese, Director of G&H

我们是国际奖的获得者，拥有处理大型项目的能力。

We are international award winners (**CTW 2012, CTW 2017, PAAPA 2017**)
and very capable of handling big name projects.



Welcome to G&H. Our marketing plans are tailored to fit your budget and target audience; because in order to maintain competitiveness your marketing techniques must remain relevant to Chinese consumers.

欢迎您来到G&H咨询服务。我们将根据您的预算和目标客户要求来制作您的营销计划，因此，为了保持竞争力，您的营销技巧必须与时俱进。



Chinese social media account management services **do not** come cheap. We continuously innovate to find pocket-friendly digital solutions for companies marketing to Chinese markets.

正如您所知，中国广告和社交媒体的账户管理服务并不便宜。而G&H公司通过不断的创新，为专注中国市场的公司找到了便携式数字解决方案。



The media and advertising space in China evolves yearly. The best strategy is to breakdown this entire rebranding process into separate phases. Each phase is designed to boost your brand towards the next level of China-friendliness.

最好的策略是将整个重塑过程分解成不同的阶段。每个阶段都旨在将您的品牌提升到另一个中国式友好的水平。




We help all industry sectors search and shortlist the correct bilingual personnel to fit each product or service brand. Talk to us. We're always here to listen.

我们也帮助不同的公司寻找和聘请会说中文的员工。来跟我们谈谈，我们总会在这聆听。



We also organise sales training sessions and webinars to update companies on the latest social selling techniques being adopted in China. We lay a solid foundation to help build a community of followers around your brand.

我们也提供员工培训和网络研讨会为公司提供最新的适合中国的社交销售技术。我们会在帮助建立一个围绕您的娱乐或旅游品牌的追随者社区打下坚实的基础。

 +256 758 675246

jambo@guluanthirst.com

@SandraRwese

INSTAGRAM: [gulu.hirst](https://www.instagram.com/gulu.hirst)

 Sandra 闪电 Rwese

www.guluanthirst.com